

ကမ္ဘာ့ဘဏ်အုပ်စု မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု မူဘောင် ၂၀၁၅ - ၂၀၁၇

ပြည်သူ့အားလုံးပါဝင်ရေဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဖော်ဆောင်နိုင်ရေး လူတိုင်းလူတိုင်းဘဝအရည်အသွေးမြင့်မားစွာဆောင်ရွက်ခြင်း

ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု

လူ ၃.၅ သန်း အတွက် လျှပ်စစ်မီးလိုင်းအသစ်တပ်ဆင်လာနိုင်ပြီး ကေလျှပ်စစ်မီးအသုံးပြုစွာ တိုးတက်လာပါဖို့။

မြီဒီယာ ဟတ်တာ
၁၀၀၀၀ အတွက်
ဆည်မြောင်းစနစ်တို့
ပိုလို့
ကောင်းလာပါဖို့။

လူ ၂.၅ သန်းအတွက်

ကျွန်းရွာအခြေပြုအဆောက်အအုံကောင်းကောင်းတိနန့် အခြေခံကျရောက်မှုတို့ ပိုလို့ရလာပါဖို့။

ကျွန်းရွာတိ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုကို လျှော့ချခြင်း

မြန်မာပြည်မှာဟိရေ ဆင်းရဲသူဆင်းရဲသားတိထဲက ၇၆% စွာ ကျွန်းရွာတိမာ နီထိုင်ကတ်ပါရေ။ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု လျှော့ချဖို့နန့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုတိ မျှတိရေ မြင့်တင်ဆောင်ရွက်နိုင်ဖို့အတွက် မဟိမဖြစ်လိုအပ်တေ ဝန်ဆောင်မှုတိရဟိနိုင်ဖို့ စီးပွားရေးအခွင့်အလမ်းတိနန့် စျီးကွက်တိကို ပိုလို့ချိတ်ဆက်နိုင်ဖို့ လိုအပ်ပါရေ။

လူသားအရင်းအမြစ်



ကျွမ်းကျင်ရေသားဖွားဆရာမတိအကူအညီနန့်မီးရေ အချေအရှိအတွက်စွာ ၂၀၁၄ ခုနှစ်မာ ၇၁% ဟိစွာက ၂၀၁၇ ခုနှစ်မာကျခါ ၇၅% အထိ တိုးတက်လာပါဖို့။

ကျောင်းသူကျောင်းသား ၃၀,၀၀၀ ကျောင်းဆက် လိုတက်နိုင် ဖို့အတွက် ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေး ရဟိပါဖို့။ ယင်းအထဲက အနည်းဆုံး ၄၀% စွာ မမချေတိဖြစ်ပါဖို့။

မြန်မာပြည်တဝန်းမှာဟိရေ ဝမ်းကြီးသည်မ (ကိုယ်ဝန်ဆောင်) ၃ သန်းနန့် အချေတိစွာ ကောင်းမွန်ရေကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုတိကို ပိုလို့ရလာပါဖို့။

အလုပ်အကိုင်



လူ ၂၀၀၀၀၀ စွာ ငွေကြေးနန့် ဘဏ်လုပ်ငန်းဝန်ဆောင်မှုတိကို ပိုလို့ရဟိလာပါဖို့။

ပုဂ္ဂလိကစီးပွားရေးလုပ်ငန်းတိ ရင်းနှီး မြှုပ်နှံမှုစွာ ဒေါ်လာ သန်း ၂၀၀ အထိ ဟိလာပါဖို့။

နောက်ထပ် လူဦးရေ၏ ၃၀% စွာ တယ်လီဖုန်း ဝန်ဆောင်မှုတိ ရဟိလာပါဖို့။

အလုပ်အကိုင်တိ ဖန်တီးပီးနိုင်ဖို့ အားကောင်းရေပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍကို ပံ့ပိုးကူညီပီးခြင်း

ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုကိုလျှော့ချပြီးကေ ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ဖို့အတွက် အလုပ်အကိုင်တိ ဖန်တီးပီးနိုင်ရေ အားလုံးပါဝင်ရေ စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို ဖော်ဆောင်နိုင်ဖို့လိုအပ်ပါရေ။ ကမ္ဘာ့ဘဏ် အုပ်စုရေ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုကို တိုက်ဖျက်နိုင်ဖို့အတွက် အလုပ်အကိုင် တိ ဖန်တီးပီးနိုင်ရေ အားကောင်းရေပုဂ္ဂလိက စီးပွားရေးကဏ္ဍ တရပ်ဖြစ်ပေါ်လာစီဖို့ မျှော်မှန်းဆောင်ရွက်နီပါရေ။

ပြည်သူတိအတွက် အကျိုးဖြစ်ထွန်းစီဖို့ လူသားအရင်းအမြစ်နန့် အားကောင်းရေအဖွဲ့အစည်းတိ ဖြစ်ပေါ်လာဖို့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံခြင်း

ကမ္ဘာ့ဘဏ်အုပ်စုရေ ပြည်သူတိအတွက် ပိုကောင်းရေအနာဂတ်ကို တည်ဆောက်တေခါ လိုအပ်တေကျွမ်းကျင်မှုတိရအောင် ကူညီပီးနိုင်ရေ အခြေခံကျရေ လူမှုရေးဝန်ဆောင်မှုတိ ပိုလို့ရဟိဖို့နန့် အရည်အသွေးတိုးတက်ကောင်းမွန်ဖို့အတွက် ဆောင်ရွက်နီပါရေ။



ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆောင်ရွက်မှုတိုင်းနန့် ဆက်နွယ်နီရေကိစ္စတိဖြစ်တေ အုပ်ချုပ်ရေး၊ ပဋိပက္ခအခြေအနေ၊ ကျားမ တန်းတူညီမျှရေး၊ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုတိကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားဆောင်ရွက်လာပါဖို့။